



# CADRES

Oil Tools and Services LLC  
الكوادر لمعدات و خدمات النفط ش م م

## HSE Policy Statement

Cadres Oil Tools and Services is committed to ensuring human health, operational safety, environmental protection and quality enhancement.

The Management Team is committed to give first priority to health, safety and the working environment, reducing HSE risks and maintaining a high standard of HSE performance. All levels of management are responsible and are held accountable for providing and maintaining a safe working environment. All employees, contractors and third parties have active commitment and accountability for HSE. Our commitment include:

- a) Continuously improve our employees' safe working skills through appropriate training programs and appropriate incident investigation and learning sharing.
- b) Empowerment of each employee and sub-contractor to intervene and stop any unsafe work with full support from the management
- c) Meet customer HSE requirements and ensure continuous customer satisfaction.
- d) Identification of risks to health and safety, and implementation of measures to control risk to an acceptable level.
- e) Setting and publishing specific health and safety targets. Progress towards achieving the targets will be continuously monitored by the Management Team.
- f) Maintain and operate our tools, equipment and facilities in an efficient manner, with the health and safety of employees as our first priority and provide required procedures, and follow lifesaving rules (LSR).
- g) Providing the required resources to ensure environment protection and minimize our impact on the environment through all possible ways such as pollution prevention, reduction and recycling of waste.
- h) Visible management commitment, effective communication and training to ensure environmental protection, and the safety and health of our employees.
- i) Recognize and reward employees on safe /unsafe behaviors reporting.
- j) Provide appropriate resources to implement this policy and make it available to all employees and sub-contractors.

Jalal Al Abri  
General Manager



January 3<sup>rd</sup> 2024



# CADRES

Oil Tools and Services LLC  
الكوادر لمعدات و خدمات النفط ش م م

## بيان سياسة الصحة والسلامة والبيئة

- الكوادر لمعدات وخدمات النفط ملتزمة بضمان صحة الإنسان والسلامة العملية وحماية البيئة وتحسين الجودة.
- يلتزم فريق الإدارة بإعطاء الأولوية للصحة والسلامة في بيئة العمل، والحد من مخاطر الصحة والسلامة والبيئة والحفاظ على مستوى عالٍ من أداء الصحة والسلامة والبيئة بجميع مستويات. جميع مستويات الإدارة مسؤولة وتحمل المسؤولية لتوفير بيئة عمل آمنة والحفاظ عليها. جميع الموظفين والمقاولين وموظفي الطرف الثالث لديهم التزام نشط والمساءلة عن الصحة والسلامة والبيئة. ويشمل التزامنا ما يلي:
- رفع مستوى المعرفة بمهارات العمل الآمن للموظفين بشكل مستمر من خلال برامج التدريب المناسبة والتحقيق المناسب في الحوادث ومشاركة التعلم
  - تمكين كل موظف ومقاول من التدخل وإيقاف أي عمل غير آمن بدعم كامل من الإدارة.
  - تلبية متطلبات العملاء المتعلقة بالصحة والسلامة وضمان رضا العملاء باستمرار.
  - تحديد مخاطر الصحة والسلامة المهنية والبيئية، وتنفيذ تدابير للسيطرة على تلك المخاطر إلى مستوى مقبول.
  - وضع ونشر أهداف محددة تتعلق بالصحة والسلامة، مع مواصلة فريق الإدارة رصد التقدم المحرز نحو تحقيق الأهداف المبتغاه.
  - الحفاظ وتشغيل الأدوات والمعدات والمرافق لدينا بكفاءة، مع الحرص على صحة وسلامة الموظفين كأولويه وتوفير الإجراءات المطلوبة واتباع القواعد المنقذة للحياة.
  - توفير الموارد اللازمة لضمان حماية البيئة وتقليل تأثيرنا على البيئة من خلال جميع الطرق الممكنة مثل منع والحد من حدوث التلوث وإعادة تدوير النفايات.
  - الالتزام الإدارة كقنوة مرئية في اتباع المتطلبات المتعلقة بالصحة والسلامة. الاتصال الفعال والتدريب لضمان حماية البيئة، وسلامة وصحة موظفينا.
  - تقدير ومكافأة الموظفين على الإبلاغ عن السلوكيات الآمنة/غير الآمنة.
  - توفير الموارد المناسبة لتنفيذ هذه السياسة وإتاحتها لجميع الموظفين والمقاولين.

3 يناير 2024



جلال العبري  
المدير العام